

# NEWSLETTER

**Here we are again, we move and you see it is working - we are looking behind of a lot of Top Events and also forward to the next Tournaments from May to July 2018 ....lets have a look ☺**

Hier sind wir wieder, wir bewegen und das hinterlässt Spuren - wir blicken bereits auf die letzten Top Events zurück aber auch nach vorne auf die nächsten Turniere von May bis July 2018....lasst uns einen Blick darauf werfen☺

## REPORTS

### **NATIONAL AUSTRIAN STATE CHAMPIONSHIPS - at 7.4.2018 AUSTRIA / Wels**

**Every year all Austrian Martial Arts Athletes take part in our State Championship which is always held in April and open for all Austrian Athletes. This year we have had a new Record on clubs = 36 Clubs from 8 Austrian National Countries with around 400 Starts. This is the biggest State Champion we have in Austria. The Sporthall was full and we have had also around 800 visitors and the Austrian Television at one day ! BOOM ...This was realy a Blast and a big honour for our work in the nations. The most starts we have in Kicklight - but the Ringsport was amazing HIGH LEVEL with Classes in K1 with 12 peoples ! Fantastic fights in all areas and a perfect organisation ! Well done and congratulations to the Austrian Team.**

Alljährlich findet im April die Österreichische Staatsmeisterschaft statt, alle Verbände sind Willkommen um die wahren Champions zu küren. Dieses Jahr hatten wir einen NEUEN Rekord zu verzeichnen es waren 36 Vereine aus 8 Bundesländer mit 400 Starts in Wels. Die größte Staatsmeisterschaft die wir je in Österreich hatten. Die Sporthalle war voll – 800 Besucher und das Österreichische Fernsehen waren mit dabei.....BOOM ein toller Erfolg und Vorzeigemodell für die anderen Länder. Die meisten Starter waren in den Kick Light Divisionen aber auch der Ringsport war heuer sicher das Highlight. Die Klassen waren gefüllt mit bis zu 12 Startern im K1 ! Top Kämpfe auf allen Flächen und eine nahezu perfekte Organisation rundeten das Turnier ab. Toll gemacht und Gratulation an das Österreichische Team.



### **NATIONAL BASIC INSTRUCTOR SEMINAR WMAC (Kickboxing) – at 14.4.18 AUSTRIA / Bregenz**

**the first step to become a trainer is the Basic Instructor. This Seminar was local for the Clubs – 10 Austrian Instructors taken part of this importend step to become more quality in their clubs. This was the 2<sup>nd</sup> Seminar in this year and it follows more !**

Der erste Schritt auf dem Weg zum Trainer ist der Übungsleiter. Das Seminar war für die lokalen Vereine gebucht. 10 Österreichische Athleten nahmen Teil an diesem Kurs und erhielten eine tolle Ausbildung für mehr Qualität und Effizienz im Training. Das war bereits schon das 2.Seminar in diesem Jahr und es folgen noch mehr.



## WMAC EUROPEAN CUP in Martial Arts at 21.4.-22.4.18 ITALY / Ferrara

Wow ...what a fantastic Event in "BELLA ITALIA" . WMAC did the first European Cup in Ferrara – Master Mauro & Sergio de Marchi made a really good job and did an excellent Event. At Saturday we have had the EUROPEAN CHAMPION Titlefight in Lightcontact -80kg in PRO AM which goes clear to the NEW Champion SERGIO DE MARCHI (ITA) – Congratulation to this Top fight. And also the Selfdefense Categories made by Salvatore Grasso FIKM was very interested and well done. At Sunday the tournament starts with around 500 Starts in Karate, Forms, Kickboxing at 5 Areas. At the Welcome Ceremony, our President gave out the HONOUR CROSS 1.st CLASS in Silver to the Promoter Mauro de Marchi and Honoured to Master Salvatore Grasso for the outstanding work as a KRAV MAGNA MASTER INSTRUCTOR.

We respected also the Memory of FRANCO MAGNO - which we done with the Remember minute.



The Tournament was running very well and start at 10 a.m on all Areas. The WMAC ITALY needs a new President and we design Mr. MAURO DE MARCHI as the NEW WMAC PRESIDENT for ITALY. President de Marchi is a very respectfully, sympatic person which will did an very good job for all Italian Members. Congratulation to the New Position & Welcome in the BoD of WMAC!

WOW ....was für ein Super Event in „BELLA ITALIA“. Das WMAC organisierte das erste mal den Europa Cup in Ferrara. Die Organisatoren – Mauro & Sergio de Marchi machten wirklich eine tolle Arbeit. Am Samstag fanden die Selbstverteidigungdiszipline statt und der Titelkampf im LK -80kg Pro AM. Dieser ging überzeugend nach Italien an Sergio de Marchi , wir Gratulieren nochmals zu diesem TOP Fight.Am Sonntag begannen die Kampfdiszipline sowie die Formen & Karate mit ca. 500 Starts. Es wurde auf 5 Flächen gleichzeitig gearbeitet und alle starteten pünktlich um 10 Uhr. Zu beginn wurde die Trauerminute für den verstorbenen WMAC ITALIEN Presidenten Franco Magno abgehalten , danach wurde Mauro de Marchi mit dem Silbernen Ehrenkreuz 1.st Class geehrt. Auch Salvatore Grasso von der Krav Magna Organisation FIKM wurde ausgezeichnet.WMAC Präsident Harald Folladori und Claudia Semmernegg (Vorstandsmitglied) ernannten Mauro de Marchi zum NEUEN ITALIEN Präsidenten des WMAC. Herzliche Gratulation und WILLKOMMEN im WMAC Vorstand.



**COMING SOON**

## **RISE OF SPARTANS FIGHT NIGHT – at 28.4.2018 AUSTRIA / Weiz**

Show with local Fighters against Fighters from all over Europe . Croatia, Hungary, Serbia etc. organised by Fightclub 300. This Gala is sorted in Boxing, Kickboxing, K1 and it is the begin of a lot of Shows directley in Styria. In the Fightcard are also the European Champions of the Spartans from Weiz ☺ Good luck !

Gala mit heimischen Athleten die sich mit Kämpfern aus ganz Europa messen , Kroatien , Ungarn, Serbien usw. organisiert vom Fightclub 300. Diese Gala wird Kämpfe im Boxen, Kickboxen, K1 präsentieren und ist erst der beginn einer Reihe von Galas in der Steiermark.Mit dabei sind auch die EM Titelträger der Spartans aus Weiz ☺ Viel Glück!



## **INTERNATIONAL HEROS FIGHT NIGHT – at 19.5.2018 AUSTRIA / Wiener Neudorf**

another BIG & GOOD Show in Austria with Professional European Champion WMAC is coming and we cant wait for this event ...be there in good old AUSTRIA !

die nächste Große & Gute Gala in Österreich mit Profi Fights (EM Titel) ist am laufen und wir können es kaum erwarten...es geht ab - im schönen alten Österreich !

## **NEXT EVENTS FROM MAY TO JULY**

- ✓ **WKU MEDITERANIEN CHAMPIONSHIP in Lebanon / Beirut from 27.-30.4.18**
- ✓ **WKU WELSH OPEN in Wales / Aberdare at 13.5.18**
- ✓ **BKO OPEN BUDO CLASSICS in Germany / Hauzenberg at 12.5.18**
- ✓ **WMAC JUNIORS CUP in Austria / Bregenz at 30.6.18**

## **MAIN EVENTS 2018**

- ✓ **WMAC WORLD GAMES in Schwäbisch Gmünd / Germany 31.8.-2.9.18**
- ✓ **WKU WELTMEISTERSCHAFT in Athen / Griechenland 25.10.-30.10.18**
- ✓ **WKU & WMAC WORLD CUP in Bregenz / Austria 17.-18.11.18**

**Be there .....dont miss it – you are welcome !**

Seid dabei ....verpasst es nicht wir freuen uns auf eure Teilnahme.

Sincerly yours .....

**TEAM WMAC**